
Referat 2. marts 2023 

 

Hermed kort referat fra dagens møde i HC-Vejle. 

Velkommen til nyt medlem - Peter. Der blev orienteret om, at Jens-Christian er stoppet i klubben. (Jeg kan 

også orientere om, at Uffe i sidste uge meddelte mig, at han også ønsker at træde ud af klubben.) 

Povl gav os en personlig fortælling fra sin tid som lobbyist for div. Virksomheder. Jeg vil ikke være i stand til 

at yde Povls fortælling fuld retfærdighed i dette referat, men ved hjælp af små fortællinger og anekdoter 

anskueliggjorde han nogle vigtige elementer i en lobbyists arbejde. Dette som oplæg til besøget i Børsen og 

Folketinget d. 23. marts. Stor tak til Povl for en spændende og personlig fortælling! 

Det blev besluttet, at dem der lagde bil til fælleskørsel til TV syd i sidste uge, honoreres med 2 måneders 

klubkontingent – sv.t. 2 krydser i Fredes bog. 

Kort drøftelse af forhold, der kan være vigtige at have i baghovedet, når vi skal i gang med at planlægge 

efterårets program: 

• I måneden før og efter sommerferien planlægger vi primært gåture, petanque el. lign. Dette ud fra 
en antagelse om, at der møder færre medlemmer frem gr. ferie.  

• Planlægge temadrøftelser i mindre grupper. 

• Fælles spisning efter vores møde – eksempelvis én gang om måneden. 
var bud på noget vi med fordel kunne være opmærksom på. 
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